
Voorzitter, geachte Raad, meneer de Wethouder

Mijn naam is --- secretaris Bewonersorganisatie Oosterparkwijk.

Als het gaat om participatie loopt de stad Groningen voorop. Er waren en zijn 
diverse projecten die als doel hebben bewoners meer te betrekken bij hun 
woonomgeving. Sommige waren succesvol en van andere projecten is nog 
veel te leren.  

Maar zodra het in deze Stad gaat over bouwprojecten die een veel grotere 
impact op de omgeving hebben dan een nieuw speeltuintje of de met meer 
groen vormgegeven herinrichting van een straat valt de participatiemeter 
terug naar vrijwel nul. Inspraak wordt beperkt tot 1 zender, de gemeente, en 
de bewoners tot diegenen van wie verwacht wordt dat ze alleen als ontvanger 
dienstbaar moeten zijn.

Maar waarom?

Toen de Bewonersvereniging Damsterbuurt werd opgericht ben ik namens de 
Bewonersorganisatie Oosterparkwijk als adviseur van deze vereniging naar 
voren geschoven. Het eerste wat in de kennismaking door mij werd gezegd 
was dat de bezorgde omwonenden zich moesten realiseren dat er 
woningnood is, Stadshavens en het Certe-terrein ideaal gelegen is voor 
nieuwbouw en dat het dus geen wijk zou worden met alleen maar 
grondgebonden woningen. Het antwoord van hun bestuur en ALV was helder. 
“Natuurlijk zien wij dat ook. Het enige dat we willen is dat er ook rekening 
wordt gehouden met onze belangen EN dat de nieuwe bewoners in net zo'n 
mooie wijk mogen gaan wonen als wij!”

Beste Rik, we hebben eerder elkaar gesproken over de ontwikkeling van 
onze mooie Oosterparkwijk. En jij kwam op mij over als een wethouder die 
echt betrokken is bij zijn stad en die ik herken als een echte sociaal 
democraat. 

Waarom stel je dan in vredesnaam voor dat de raad zijn bevoegdheid over 
Stadshavens moet overdragen aan het College? Waarom levert dit 
participatietraject, zoals vrijwel ALLE soortgelijke trajecten in de Stad, boze 
omwonenden op. Waarom eindigt het zo vaak voor de rechter.

Rik wordt het nu eindelijk niet eens tijd om hier een streep onder te zetten. 
Bewoners van onze Stad zijn veel redelijker en bereid om met je mee te 
denken dan wordt gedacht. 
Doe het bij een volgend bouwproject eens anders. Begin met de 
omwonenden. Leg hen je vragen en problemen voor, zoek met hen samen 
naar een oplossing, maak samen een bouwopdracht en als deze Raad dan 



heeft geconstateerd dat het conceptidee werkelijk samen is gemaakt ga dan 
pas met de ontwikkelaar in gesprek. 
Uiteindelijk is dit de realiteit, die ontwikkelaar is na de bouw weer verdwenen 
maar de omwonenden en hun gevoelens blijven achter.

Beste Raad, wij kunnen als bewonersorganisatie enkel deze smeekbede aan 
het College richten. Jullie hebben de macht om hen dit in de toekomst op te 
leggen. En als jullie participatie werkelijk serieus nemen dan.....

Dank jullie voor jullie aandacht.


